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رئیس گروه دوستی پارلمانی ایران و عربستان گفت: موانع همکاری های اقتصادی 
بین دو کشور باید برطرف شود تا همکاری های اقتصادی بین دو کشور در میدان عمل 

دیده شود. 
 عبــدالله بــن ســعود العنــزی، ســفیر عربستان ســعودی در تهــران روز گذشــته 
)سه شــنبه ۹ اردیبهشت ماه( با حمیدرضا حاجی بابایی رئیس گروه دوستی پارلمانی جمهوری 

اسلامی ایران و عربستان دیدار و گفت وگو کرد.
حاجی بابایی در ابتدای این دیدار، ضمن خوش آمدگویی به سفیر عربستان و تشکر از ابراز 
همدردی ایشان بابت سانحه بندر شهید رجایی، ابراز امیدواری کرد همکاری های دو کشور در 

فضای جدید سیاسی هرچه بیشتر توسعه یابد.
وی افزود: خوشبختانه روابط دو کشور، بعد از توافق پکن در مسیر صحیحی پیش می رود 
و ســفر اخیر خالد بن سلمان وزیر دفاع پادشاهی عربستان سعودی به تهران و دیدار با مقامات 

عالی رتبه جمهوری اسلامی ایران نقطه عطفی در روابط دو کشور به شمار می آید.
نایب رئیس مجلس شــورای اسلامی با اشــاره به این موضوع که جمهوری اسلامی ایران و 
عربستان سعودی کشورهای اسلامی و بزرگی در منطقه هستند، بیان کرد: هر چقدر ارتباطات 
دوجانبه بیشتر شود هم مسلمانان از منافع بیشتری برخوردار می شوند و هم کشورها می توانند 

روند رو به رشدی را در توسعه و مسائل منطقه ای تجربه کنند.
رئیس گروه دوســتی پارلمانی جمهوری اســلامی ایران و عربستان سعودی گفت: به دلیل 
اهمیتی که برای کشور عربستان قائل هستیم بنده مسئولیت ریاست گروه دوستی را بر عهده 

گرفتم.
وی افزود: یکی از حوزه هایی که برای نزدیک تر شــدن روابط دو کشــور روی آن حســاب 
باز کرده ایم، همکاری های پارلمانی است، لذا بر این اعتقادیم که دیپلماسی پارلمانی پشتیبان 

دیپلماسی بین دولت هاست و آن را تسهیل خواهد کرد.
حاجی بابایی در ادامه این دیدار، تماس های رؤسای مجالس و ساز و کار گروه های دوستی 
پارلمانی را از ظرفیت های مجالس دو کشور در جهت بهتر شدن روابط برشمرد و سفر ریاست 
شورای مجلس عربستان به تهران و همچنین سفر دکتر قالیباف ریاست مجلس شورای اسلامی 

به ریاض را راهگشای توسعه بخشی به روابط دو کشور دانست.
نماینده مردم همدان و فامنین در مجلس شــورای اسلامی با بیان اینکه برخی از زمینه ها 
میان جمهوری اســلامی ایران و عربستان ســعودی نیازمند توجه بیشتری است، گفت: موانع 
همکاری های اقتصادی بین دو کشور باید برطرف شود تا همکاری های اقتصادی بین دو کشور 

در میدان عمل دیده شود.
حاجی بابایی اشــتراکات دو کشــور را غیر قابل شمارش توصیف کرد و در ادامه یادآور شد 
که همکاری هر چه بیشتر ایران و عربستان به نفع مردم خود و دیگر کشورهای منطقه است.

نایب رئیس مجلس شــورای اســلامی در پایان این دیدار گفت: در آستانه برگزاری مراسم 
کنگره عظیم حج هســتیم و توفیق برادران ســعودی در برگزاری هر چه بهتر این مراسم را از 

خداوند متعال خواستاریم.
سفیر عربستان در تهران: روابط ایران و عربستان 

به روند طبیعی خود بازگشته است
عبدالله بن سعود العنزی، سفیر عربستان سعودی در تهران نیز در ابتدای این دیدار حادثه 
بندر شــهید رجایی را از سوی رهبران بلندپایه عربســتان و همچنین ریاست مجلس شورای 
عربســتان تســلیت گفت و افزود: اتفاقی که در بندرعباس افتاد برای ملت و دولت عربســتان 

سعودی ناراحت کننده بود.
وی در ادامه، تصدی ســمت جدید ریاست گروه دوستی عربستان و ایران را به حمیدرضا 

حاجی بابایی تبریک گفت.
سفیر عربستان گفت: عربستان و جمهوری اسلامی ایران دو کشور همسایه، برادر و دوست 
هستند و هیچ شکی نیست که سفر وزیر محترم دفاع عربستان روابط بین دو کشور را در قالب 

چشم اندازهای گسترده تری قرار می دهد.
العنزی در پایان سخنان خود گفت: خوشبختانه روابط دو کشور به روند طبیعی خود بازگشته 
و در یک مســیر بســیار مثبت قرار گرفته است که آن را هم در سطح سران دو کشور و هم در 
ســطح وزرای خارجه شاهد هستیم و این نشان دهنده این است که روابط ما روند صحیحی را 
طی می کند و بنابراین ما نباید به دشمنان هیچ فرصتی دهیم تا در روابط ما مشکلی ایجاد کنند.

آیت الله آملی لاریجانی:

حضور عفیفانه بانوان در عرصه های علمی، اجتماعی و فرهنگی 
ریشه در الگوگیری از حضرت فاطمه معصومه )س( دارد

رئیس مجمع تشــخیص مصلحت نظام حضور مؤثر بانوان در عرصه های علمی، 
اجتماعی و فرهنگی را با حفظ عفاف و معنویت، ریشه در الگوگیری از شخصیت هایی 

چون حضرت فاطمه معصومه )س( دانست.
به گزارش مهر، آیت الله صادق آملی لاریجانی، رئیس مجمع تشــخیص مصلحت نظام به 
مناسبت میلاد حضرت معصومه )س( در پیامی که در صفحه خود در فضای مجازی منتشر کرد، 
نوشت: حضور مؤثر بانوان در عرصه های علمی، اجتماعی و فرهنگی با حفظ عفاف و معنویت، 
ریشه در الگوگیری از شخصیت هایی چون حضرت فاطمه معصومه )سلام الله علیها( دارد؛ الگویی 
از ایمان، آگاهی و کرامت که مسیر پیشرفت همراه با معنویت را پیش روی آنان گشوده است.

وبگاه صهیونیستی: 

ایران ۲۰۰۰ موشک بالستیک دارد
كه می توانند به اسرائیل برسند

وبگاه عبری طی گزارشی نوشت: ایران ۲۰۰۰ موشک بالستیک دارد که می توانند 
به اراضی اشغالی برسند. 

وبگاه عبری »واللا« به نقل از گزارش های خارجی نوشت: ایران ۲۰۰۰ موشک بالستیک از 
انواع مختلف دارد که می توانند به اسرائیل برسند. 

این سایت نوشت که صهیونیست ها منتظر این هستند که ببینند دونالد ترامپ، رئیس جمهور 
آمریکا می خواهد علنا اعلام کند که به توافق با ایران نزدیک است یا اینکه مذاکرات به هم می خورد. 
این ســایت نوشــت منابعی در نهاد امنیتی ماه میلادی گذشته برآورد کردند حمله رژیم 
صهیونیستی به ایران با توجه به ورود تهران به مذاکرات و تلاش برای رسیدن به توافق از طریق 

دیپلماسی آخرین گزینه ترامپ است. 
اخیرا ایران و آمریکا سومین دور از مذاکرات غیرمستقیم درباره برنامه هسته ای ایران را در 

مسقط برگزار کردند. این مذاکرات درباره جزئیات فنی توافق احتمالی هسته ای بود. 
عباس عراقچی، وزیر خارجه ایران گفت که این دور از مذاکرات نســبت به مذاکرات قبلی 

جدی تر و عملی تر بود و فضای مثبتی داشت.
معاون گردشگری وزیر میراث فرهنگی:

5۰۰ پروژه ساخت هتل در كشور 
در حال اجراست

معاون گردشگری گفت: براساس قانون برنامه هفتم توسعه باید جمعیت گردشگران 
خارجی را در چهار سال آینده به ۱۵ میلیون برسیم، در این راستا ۲ هزار و ۵۰۰ پروژه 

در حال اجراست که ۵۰۰ پروژه آن ساخت هتل است.
نشســت  در  سه شــنبه  روز  بندپــی  محســنی  انوشــیروان  ایرنــا،  گــزارش  بــه 
)بیزینــس تــو بیزینــس()B۲B( بــا تورگردانــان خارجی کــه در هتل اســتقلال برگزار 
گردشــگری  جاذبه هــای  و  طبیعــی  منابــع  نظــر  از  ایــران  داشــت:  اظهــار   شــد، 
جزو ۱۰ کشــور برتر جهان اســت و ۲۸ اثر ملموس و ۲۶ اثر ناملموس آن در یونسکو به ثبت 

رسیده و این کشور را به مقصدی برای سفر تبدیل کرده است.
محسنی بندپی افزود: ایران به عنوان کشور صلح طلب با ضریب امنیت بالا به دنبال توسعه 

گردشگری است و سال گذشته میزبان ۷ میلیون و ۴۰۰ هزار گردشگر خارجی بود.
وی ادامه داد: براســاس قانون برنامه هفتم توســعه باید جمعیت گردشگران خارجی را در 
چهار سال آینده به ۱۵ میلیون برسیم، در این راستا ۲ هزار و ۵۰۰ پروژه در حال اجراست که 
۵۰۰ پروژه آن ســاخت هتل است. امیدواریم با همکاری جامعه خصوصی اهداف مورد نظر در 

توسعه گردشگری محقق شود.
معــاون گردشــگری بیــان داشــت: بیــش از ۳۰ ایرلایــن بین المللی در کشــور فعال 
 اســت و ســه هــزار اقامتــگاه بوم گــردی در مناطق جــذاب و روســتای ایران قــرار دارد.

 امروز تورگردانان دنیا با تورگردانان خبره و آگاه ایران نشست دارند، امیدواریم این نشست ها به 
قراردادهای دو جانبه بین کشورها منجر شود.

دبیرکل کتائب سیدالشهدای عراق:

 در كنار ملت ایران سوگوار جانباختگان 
حادثه بندر شهید رجایی هستیم 

قم- خبرنگار کیهان:
ابوآلاء الولائی دبیرکل کتائب سیدالشــهدا، در پیامی حادثه تلخ بندر شــهید 
رجایی را به رهبر معظم انقلاب اسلامی، حضرت آیت الله خامنه ای، ملت مقاوم ایران 

و خانواده های داغدار تسلیت گفت.
در این پیام آمده است:

»با قلبی پر از اندوه، شهادت و مجروح شدن تعدادی از عزیزان در حادثه بندر شهید رجایی 
را به امت اســلامی، مقام معظم رهبری و ملت بزرگ ایران تســلیت عرض می کنیم. جمهوری 
اسلامی ایران و رهبری حکیمانه آن از چنان استواری و اقتداری برخوردارند که هیچ حادثه ای 

نمی تواند اراده  خلل ناپذیر آنان را متزلزل کند.«
ابوآلاء الولائي در ادامه، برای شــهدای این حادثه طلب رحمت و مغفرت، برای مجروحان 
 شــفای عاجل و برای خانواده هــای داغدار صبر جمیل و اجر جزیــل از درگاه خداوند متعال 

مسئلت کرد.

درمکتب امام

با منافقین چه کنیم؟
بدترین انحراف این است که انسان در ظاهر یک جوری نمایش دهد 
که واقعش بر خلاف اوســت. این نفاق اســت و نفاق از بدترین خبرهایی 
اســت که در قرآن مجید آمده برای خود منافقین، بخصوص یک ســوره 
آمده است، و برای غیر منافقین بالخصوص سوره نیست. البته برای کفار 
آمده که کفار منافقین هم هستند. بنابراین، آن قدری که اسلام تکیه کرده 
اســت بر اینکه منافقین را از بین ببرد یا اصلاحشان کند، برای کفار این 
طور نیســت. انسان می داند با آدم کافر چه بکند، اما با منافقین نمی داند 
چه کند. زمان  پیغمبر هم همین طور بوده اســت. و در اسلام از منافقین 

بیشتر تکذیب شده است و منافق اوضح مصادیق کفر است.
صحیفه امام؛ ج۱7؛  ص۱93 | جماران؛ 6 دی ۱36۱

هیئت عالی نظارت، پس از بررســی ۱۰ لایحه مصوب مجلس، عدم 
مغایرت 9 مورد از آنها با سیاست های کلی نظام را اعلام کرد.

هیئت عالی نظارت، عصر سه شنبه ۹ اردیبهشت ۱۴۰۴ به ریاست آیت الله صادق 
آملی لاریجانی با حضور اعضاء و نمایندگان تام الاختیار رؤسای قوای مجریه و قضائیه 
و معاون محیط زیست دریایی و تالاب های سازمان محیط زیست تشکیل جلسه داد.
جلسه روز سه شــنبه هیئت عالی نظارت، ۱۰ دستور کار برای بررسی لوایح 
مصوب مجلس داشت که در نهایت پس از ارائه توضیحات و گزارش کمیسیون های 
»حقوقــی و قضائی«، »زیربنایی و تولیدی« و »اقتصادی« دبیرخانه مجمع، عدم 

مغایرت ۹مورد از آنها با سیاست های کلی نظام اعلام شد.
این لوایح شامل»لایحه موافقت نامه استرداد مجرمان میان جمهوری اسلامی 
ایران و جمهوری بولیواری ونزوئلا«، »لایحه موافقت نامه معاضدت حقوقی متقابل 
امور مدنی میان جمهوری اســلامی ایران و جمهوری بولیواری ونزوئلا«، »لایحه 
موافقتنامــه معاضدت متقابــل در امور کیفری میان جمهوری اســلامی ایران و 
جمهوری بولیواری ونزوئلا«، »لایحه موافقت نامه بین جمهوری اســلامی ایران و 
فنلانــد به منظور اجتناب از اخذ مالیــات مضاعف و جلوگیری از فرار مالیاتی در 
مورد مالیات بر درآمد« و »لایحه موافقت نامه بین دولت جمهوری اسلامی ایران و 
دولت جمهوری مردمی بنگلادش به منظور حذف مالیات مضاعف در مورد مالیات 
بر درآمد و جلوگیری از فرار و اجتناب مالیاتی« بود که با رای اعضای هیئت عالی، 

عدم مغایرت آنها با سیاست های کلی احراز شد.
همچنین »لایحه ارجاع اختلاف بین سازمان گسترش و نوسازی صنایع ایران 
شرکت مدیریت طرح های صنعتی ایران و شرکت ساتارم به داوری«، »لایحه الحاق 
جمهوری اســلامی ایران به موافقتنامه استفاده مشترک از اتاق های چرخ دار قطار 
)واگن ها( و بارگنج های)کانتینرهای( متعلق به کشورهای مستقل مشترک المنافع 
جمهوری آذربایجان، جمهوری گرجســتان، جمهوری لتونی، جمهوری لیتوانی و 
جمهوری استونی«، »لایحه سند الحاقی )پروتکل( ارزیابی اثرات زیست محیطی 
فرامرزی الحاقی به معاهده )کنوانسیون( چهارچوب حفاظت از محیط زیست دریایی 
دریای خزر« و »لایحه معاهده استرداد مجرمان بین دولت جمهوری اسلامی ایران 
و دولت جمهوری سوسیالیستی ویتنام« مورد بررسی قرار گرفت که عدم مغایرت 

آنها با سیاست های کلی نظام اعلام شد.
به گزارش مهر، در این جلسه همچنین»لایحه عضویت دولت جمهوری اسلامی 
ایران در اتحادیه همکاری های تایید صلاحیت آسیا-اقیانوسیه)اپک(« برای بررسی 

بیشتر به کمیسیون حقوقی و قضائی دبیرخانه مجمع ارجاع شد.
اعضای هیئت عالی نظارت در ادامه به بررسی مواد دیگری از شیوه نامه نظارت 

این هیئت پرداختند.

فشار دولت به اعضای مجمع تشخیص 
برای تصویب پالرمو

بررسی های نشان می دهد دولت در حال رایزنی با برخی اعضای مجمع 
برای تصویب لایحه پالرمو است.

امروز دومین جلسه صحن مجمع تشخیص مصلحت نظام برای بررسی لایحه 
پالرمو برگزار می شود.

در اولین جلســه صحن مجمع در ســال ۱۴۰۴ نظرات کارشناســی، دولت، 
مجلس، کمیسیون مشترک در مورد لایحه پالرمو مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
طبق آیین نامه داخلی مجمع باید این لایحه بند به بند بررسی شده و مخالف 

و موافق نظرات در مورد هر بند خود را بیان کنند و پس از آن رأی گیری شود.
پیگیری های فارس نشان می دهد که برخی از اعضای دولت در روزهای اخیر 
طی تماس و جلساتی با برخی اعضای مجمع تشخیص تلاش کرده اند رای آنها را 

برای پالرمو کسب کنند.
در همین زمینه، محمدرضا باهنر عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام هم 

اعلام کرد که دولت پیگیر تصویب این لایحه است.
همزمانی بررســی این لایحه با مذاکرات موجب شده دولت فشارهای خود را 

بر اعضای مجمع برای تصویب این لایحه، افزایش دهد.
انصاری: مجمع تشخیص، پالرمو را تصویب خواهد کرد

حجت الاسلام مجید انصاری، عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام در گفت وگو 
با یکی از رسانه های داخلی، در مورد فضای عمومی مجمع در مورد دو کنوانسیون 
پالرمو و CFT گفت: با توجه به مباحث کارشناسی مفصلی که در کمیسیون های 
تخصصی مجمع انجام شده است، فضای مجمع را برای تصویب این لایحه مثبت 

ارزیابی می کنم.
وی ادامه داد: برخی از اعضا در جلســه قبلی ابهامات و اشکالاتی داشتند که 
توضیحات کارشناسان تا حدود زیادی نگرانی های اعضا را مرتفع کرد، پیش بینی 

من این است که این لایحه در مجمع تصویب خواهد شد.
معاون حقوقی رئیس جمهور در مورد روند بررســی این دو لایحه در مجمع 
تشــخیص، توضیح داد: لایحه پالرمو و CFT در مجلس به تصویب رسیده بود و 
به دلیل اختلاف نظر مجلس و شورای نگهبان این دو لایحه به مجمع ارائه شد، با 
توجه به مسکوت ماندن این دو لایحه در مجمع، با روی کار آمدن دولت چهاردهم 
رئیس جمهور در نامه ای به مقام معظم رهبری خواســتار بررسی این دو لایحه در 

مجمع شدند که رهبری هم موافقت کردند.
وی تصریح کرد: دولت به شــدت معتقد اســت برای روان ســازی مراودات 
بین المللی، سرمایه گذاری ها و کسب و کارها و در راستای تسهیل امور مردم، نیاز 

جدی به تصویب این دو لایحه وجود دارد.
انصاری گفت: این دو لایحه جدای از FATF مهم اســت و عدم پیوستن به 
این دو کنوانســیون مشکلاتی برای مراودات اقتصادی با کشورهای مختلف حتی 
کشــورهای همسایه و دوست ایجاد کرده است. کشورهای طرف قرارداد ایران به 
این معاهدات پیوســته اند و الزاماتی وجود دارد که کشــورهای عضو باید رعایت 
کنند، وقتــی ایران به این معاهدات نمی پیونــدد محدودیت هایی برای مراودات 

اقتصادی ایجاد می شود.
معاون حقوقی رئیس جمهور با بیان اینکه در سفرهای خارجی تیم های اقتصادی 
بخش دولتی و خصوصی یکی از توصیه های موکد کشــورهای دوست و همسایه 
این اســت که زودتر به این معاهدات بپیوندید تا مشکلات مراودات و قراردادهای 
اقتصادی حل شود، گفت: بیش از ۱۹۰ کشور به این کنوانسیون پیوسته اند که در 
میان این ها بسیاری از کشورهای دوست و همسایه ایران وجود دارند که ایران با 

آن ها ارتباطات دوجانبه و چندجانبه دارد.
انصــاری با تاکیــد بر اینکه کنوانســیون پالرمو مربوط به مبــارزه با جرایم 
سازمان یافته است و جمهوری اسلامی از فعالان مبارزه با این نوع جرائم مثل قاچاق 
مواد مخدر، قاچاق انسان، قاچاق اسلحه است و حتی قربانی برخی از این اقدامات 
از ســوی باندهای تبهکار بین المللی است، اظهار داشت: سزاوار نیست جمهوری 
اسلامی با نپیوستن به این کنوانسیون ها خود را در معرض این اتهام قرار دهد که 
ایران اساسا نمی خواهد با سازمان های بین المللی در این زمینه همکاری کند این 

برچسب، برچسب زیبنده ای برای جمهوری اسلامی ایران نیست.
عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام تصریح کرد: ما در دفاع از چهره ملت 
ایران باید هر چه زودتر به این کنوانســیون ها بپیوندیم البته ملاحظات همه ابعاد 
این موضوع دیده شــده است و لذا پیوستن به این کنوانسیون ها هیچ مشکلی به 

لحاظ منافع ملی ایجاد نمی کند.
 براتی: دولت مسیر سختی برای اقناع مجمع در پیش دارد

به گزارش فارس، پالرمو از لوایح مرتبط با FATF است که با درخواست دولت 
برای بار دوم در صف بررسی مجمع تشخیص مصلحت نظام قرار گرفت.

 CFT کارشناســان اعتقــاد دارند با الحاق ایران به دو کنوانســیون پالرمو و
 شــبکه مالی دور زدن تحریم ایران افشا و کار آمریکا برای فشار حداکثری راحت 

خواهد شد.
در همین زمینه مســعود براتی فعال رســانه ای اظهار داشــت: آقای انصاری 
فضــای مجمع را مثبــت ارزیابی کرده اســت و نتیجه گیری کــرده که مجمع 
پالرمــو را تصویب خواهد کرد اما شــنیده ها از جلســه اول مجمــع حکایت از 
 مثبت نبودن فضا اســت دولت مســیر ســختی بــرای اقناع مجمــع در پیش 

دارد.

هیئت عالی نظارت مجمع ۹ لایحه مصوب مجلس را 
مغایر سیاست های كلی ندانست

حاجی بابایی: 

موانع همکاری های اقتصادی ایران و عربستان 
باید برطرف شود

قالیباف:

هر تعرضی به كشور عزیزمان ایران
 به معنی آتش زدن بشکه  باروت است

رئیس  مجلس شورای اسلامی گفت: هر 
معنی  به  ایران،  به کشور عزیزمان  تعرضی 
آتش زدن بشکه  باروت است که کل منطقه را 
منفجر خواهد کرد و همه  پایگاه های آمریکا 
در کشورهای منطقه را در معرض پاسخ ایران 

قرار خواهد داد.
رئیس  مجلس شــورای  قالیباف،  محمدباقر 
اسلامی در نطق پیش از دستور جلسه علنی روز 
گذشته مجلس شورای اســلامی، اظهار داشت: 
نخست وزیر جنایتکار رژیم آپارتاید صهیونیستی 
باری دیگر برای جلوگیری از مرگ سیاسی خود، 
راه گزافه گویــی را برگزیده و ملت بزرگ ایران را 

تهدید کرده است. 
وی ادامه داد: بیچاره ای که از ترس بازداشت 
شدن، مسیر سفرهای هوائی خود را هر روز تغییر 
می دهد و منفورترین جنایتکار تاریخ معاصر است، 
چهــره واقعــی رژیم جلاد را پــس از چند دهه 
فریبکاری رســانه ای، در دنیا و به خصوص برای 
جوانان آمریکایی و اروپایی افشا کرده و افتخاری 
به جز بمباران مدارس و بیمارستان ها ندارد و به 
هیچ کدام از اهداف اعلامی خود در ابتدای جنگ 
نرسیده اســت و رژیم جعلی صهیونیستی را در 

ناامن ترین شرایطش قرار داده است. 
رئیس مجلس شورای اســلامی تصریح کرد: 
همه این بحران های عمیق اقتصادی، سیاســی، 
اجتماعــی و بین المللی، این رژیــم را به چنان 
ضعف عمیقی رسانده اســت که مجبور شده اند 
با دستاوردسازی و تهدید، لاف در غریبی بزنند. 
قالیباف خاطرنشان کرد: آن جنایتکار فاسد، 
در عمر منحوس سیاســی خود ثابت کرده است 
که هربار لاف محکم تری بزند، درمیدان با شکست 
بزرگ تری رو به رو شده است. کابوس حماس، او را 
متوهم تر از قبل کرده و ادعای بلعیدن استخوانی 

را دارد که از گلویش بزرگ تر است. 
وی اذعان کرد: همه دریافته اند که او به مثابه 
همان پادشاه عریان ضرب المثل هاست که کسی 
جدی اش نمی گیرد. قدرت هــا فهمیده اند که او 
برای منافع شخصی خودش همه را قربانی خواهد 
کرد. نخســت وزیر جنایتکار رژیم صهیونیســتی 
تــلاش می کند تــا به خیال خــود مذاکرات در 
جریان را بر هم زند و به نظر می رســد حنای او 
دیگر برای سیاستمداران جهان و حتی دوستان 

این رژیم رنگی ندارد. 
رئیس مجلس شورای اســلامی تصریح کرد: 
امروز همه فهمیده اند که حیات رژیم صهیونیستی 
در آدم کشــی و جنایت اســت و صلح و ثبات و 

آرامش، آنها را مجنون و پریشان می سازد. 
وی تاکید کرد: ما این مواضع را صرفاً لفاظی 
کــم ارزش برای تاثیرگذاری بــر روند مذاکرات 
غیرمســتقیم بین ایران و آمریکا می دانیم و آن 
را جدی نمی گیریم، اما نســبت به یک مســئله 
تردید نداریم که اگر روزی حتی درصدی از این 
لفاظی ها هم جنبه عملی پیدا کند، رژیم صهیونی 
بدون اجازه  آمریکا دســت به هیچ ماجراجویی و 

حماقتی نمی زند. 
قالیبــاف اظهار کــرد: بنابراین بــرای اینکه 
دشمن دچار خطای محاسباتی نشود روشن اعلام 
می کنیم که مردم ایران فریب بازی قدیمی پلیس 
خوب و پلیس بد را نمی خورند و همان طور که قبلًا 
نیز تصریح کرده ایم هر تعرضی به کشور عزیزمان 
ایران، به معنی آتش زدن بشــکه باروت است که 
کل منطقه را منفجر خواهد کرد و همه پایگاه های 
آمریکا در کشــورهای منطقه را در معرض پاسخ 
ایران قرار خواهد داد و این کشــورها نیز هزینه 

ماجراجویی رژیم صهیونیستی را خواهند داد. 
رئیس مجلس شــورای اســلامی عنوان کرد: 
دســت ما برای به نهایت رساندن توان تهاجمی 
مان در وسیع ترین ابعاد کاملًا باز است و دانش و 
اراده آن همان طور که دشمنان می دانند، نزد ما 

موجود هست و خواهد بود. 

قالیباف در پایان توضیح داد: موثرترین اقدام 
برای پیشــبرد مذاکراتی که منافــع ملت ایران 
را تامین کند، اداره کشــور و حل مســائل مردم 
از طریــق ظرفیت های عظیــم داخلی و تقویت 
ارتباطات بین المللی با دیگر کشورهاست تا دشمن 
از باج خواهی از کشورمان ناامید شود و به تامین 

منافع ایران تن دهد. 
مذاکره کنندگان نسبت به وعده های مطرح شده 

از سوی آمریکا با دقت و هوشیاری
برخورد کنند

در صحن بهارســتان همچنین، سید مرتضی 
محمودی، نماینده تهران طی تذکری شــفاهی 
اظهار داشــت: نخســت درباره مذاکرات، تقاضا 
دارم اعضای تیم مذاکره کننده و نیز مســئولان 
هدایت و کارشناسی این روند، نسبت به وعده های 
مطرح شــده از ســوی طرف آمریکایی با دقت و 
هوشــیاری برخورد کنند. رفتارهایی که ممکن 
اســت آرام و همسو با سیاســت های جمهوری 
اســلامی ایران جلوه کند، نبایــد موجب اعتماد 
بی جا شــود؛ بلکه باید با هوشمندی کامل مورد 

بررسی قرار گیرد.
وی ادامه داد: همچنین تذکری دارم به وزارت 
نیرو درخصوص استمرار قطعی برق در واحدهای 
تولیدی. متأسفانه این مشکل همچنان پابرجاست 
و انتظار می رود وزارتخانه به طور جدی برای تأمین 

برق صنایع برنامه ریزی و اقدام کند.
 تیم مذاکره کننده 

 در چارچوب قانون راهبردی مجلس 
و رهنمودهای رهبری عمل کند

روانبخش،  قاســم  حجت الاسلام  همچنین، 
نماینده مــردم قم در نطق میان دســتور ضمن 
تبریک میلاد حضرت معصومه )س( و روز دختر، 
گفت: با پذیرش مذاکره غیرمستقیم از سوی رهبر 
معظم انقــلاب، نباید در اصل آن تردیدی وجود 
داشــته باشد. ایشان نایب برحق امام زمان )عج( 
و امام و رهبر ما اســت، ایشان شخصیتی حکیم، 
مدبر و هوشمند هستند و همواره تصمیماتشان 
به گونه ای حکمیانه بوده که حتی دشمنان را به 
حیرت واداشته است. خداوند را برای این نعمت 
بزرگ شکرگذار هســتیم و به تعبیر شهید سید 
حســن نصرالله از خدا می خواهیم که باقی مانده 

جانمان را به عمر ایشان اضافه کند.
نماینده مردم قم در مجلس ضمن حمایت از 
تیم مذاکره کننده ادامه داد: از تیم مذاکره کننده 
می خواهیم در چارچوب قانون راهبردی مجلس 
و رهنمودهــای رهبــری عمل کنــد. همچنین 
مذاکره کننده ها توجه داشته باشند که طرف مقابل 
اینها شیطان بزرگ بوده که همواره از حیله و مکر 
استفاده کرد و باید نسبت به مواضع و پیشنهادات 

انها به دیده تردید بنگریم.
وی تأکید کرد: مذاکره از ســوی ایران برای 
رفع تهدیدها و از موضع ضعف نیست. امروز ایران 
بسیار قوی تر و آمریکا بسیار ضعیف تر از دهه ۹۰ 
اســت. آمریکا هم در منطقه و هم در جهان و هم 
در داخل با چالش های نظامی، سیاسی و اقتصادی 
بزرگــی روبه رو بوده و لــذا باید روی حقوق ملت 
ایران بایستید و آن را به  طور کامل استیفا کنید. 
از سوی دیگر نباید به مطالب شفاهی دل خوش 
کرد، بلکه متن حقوقی دقیق و غیرقابل تفسیر و 
شفاف باید مبنای توافق باشد در غیر این صورت 
همانند برجام به خسارت محض تبدیل خواهد شد. 
همچنین توافق نهائی باید گام به گام باشد و ابتدا 
این آمریکاست که باید گام اول در رفع تحریم ها 
را بردارد و نشان دهند که برای مذاکره جدی بوده 
و حســن نیت دارد. در نهایت نیز نباید معیشت 
مردم را به مذاکره گره زد. به مذاکره نگاه فرعی و 
جانبی داشــته باشید چرا که سال سرمایه گذاری 
برای تولید بوده و باید زمینه را برای سرمایه گذاری 
مردم فراهم کرده و روابط خود را با کشــورهای 

دوست نظیر روسیه و چین تحکیم بخشید.

ناترازی مدیریتی در وزارت نیرو
بیداد می کند

رحمدل بامری، نماینده مردم ایرانشهر نیز در 
نشســت علنی مجلس شورای اسلامی طی تذکر 
شفاهی به وزیر نیرو یادآور شد: شما هربار که در 
مجلس حاضر می شوید اعلام می کنید قطعی برق 
نداریــم، در حالی که روز قبل و بعد از آن قطعی 
مکرر چاه های کشــاورزی و برق خانگی مردم را 
دچار نگرانی جدی و اساســی کرده اســت. شما 
می گویید ناترازی انرژی اما ما می گوییم ناترازی 

مدیریتی در مجموعه شما بیداد می کند.
نماینده مردم ایرانشــهر در مجلس شــورای 
اســلامی ادامه داد: وقتی سؤال می شود چرا برق 
قطع است، می گویند سیستم دیسپاچینگ اقدام 
کرده اســت، اما ما می گوییم این دســتپاچگی 
مدیریتی اســت. مردم در برق خانگی، صنعتی و 
کشاورزی دچار مشــکل هستند و هنر شما این 
اســت که نه تنها مشــکل را حل نکرده اید، بلکه 

تعرفه را هم افزایش داده اید.
بامری با خطاب قرار دادن وزیر نیرو گفت: آیا 
شــما واقعا وزیر جمهوری اسلامی هستید؟ شما 
بایــد به این مردم خدمــت کنید، نه اینکه برای 
آنها مشــکل ایجاد کنید. یک بار برای همیشــه 
صادق باشید. شما به هیئت رئیسه مجلس اعلام 
کردید قطعی برق را نخواهیم داشــت، اما قطعی 
برق بیشــتر شده است. آیا در دمای هوای بالای 
۵۰ درجه می توان هم زندگی و کشاورزی کرد و 

هم خلق حماسه تولید را داشت؟ 
عدالت در قطع برق مناطق گرمسیر

رعایت شود
در همیــن ارتبــاط، محمد انــور بجارزهی، 
نماینــده مردم چابهــار و نیکشــهر خطاب به 
وزیر نیرو متذکر شــد: قطع مکرر برق در حوزه 
انتخابیه در چابهار، نیکشــهر، کنارک، قصرقند 
دشتیاری و زرآباد با گرمای ۴۵ درجه قابل قبول 
نیســت؛ زمستان برق ما را قطع کردید فرمودید 
مناطق سردسیر مشــکل دارند الان که نوبت ما 
رسیده دوباره برق ما را قطع می کنید، عدالت را 

رعایت کنید.
نماینده مردم چابهار و نیکشهر در مجلس در 
ادامه تذکر خود به وزیر نیرو ادامه داد: رهاسازی 
حداقل ۲ میلیون متر مکعب آب از سد پیشین و 
سد زیردان برای حقابه زیست محیطی نیاز مبرم 
و فوری اســت لذا اگر در این هفته اقدام نشود، 
کشــاورزان خرده پایین دست روزگارشان سیاه 

می شود لذا در این خصوص تدبیر شود.
عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس 
بیان کرد: از اقدام  صدا و سیما و قوه قضائیه در 
برخورد با عوامل تولید برنامه ای نسبت به خلیفه 
اول مسلمین حضرت ابوبکر صدیق رضی الله عنه 
شد، تشکر می کنم. قرآن می فرماید »لا تحَْزَنْ إنَّ 
اللهَ مَعَنا«؛ مســجد یکی، مناره یکی، اذان یکی، 
قبله یکی، کتاب یکی، آرمان یکی ســت، ما را به 
گرد کعبه طوافی ست مشترک یعنی قرار و منزل 
این کاروان یکی ســت، مکر یهود عامل جنگ و 
 جدایی اســت؛ پس دشــمن مقابلمان بی گمان

یکی ست.
تحقیق و تفحص از واگذاری کلزا 

و سیاست های وزارت جهاد تصویب شد
 نمایندگان در جلسه علنی دیروز با تصویب 
تقاضای تحقیق و تفحص از عملکرد وزارت جهاد 
کشاورزی در واگذاری محصولات کلزای کشاورزان 
به شرکت های بخش خصوصی، توسعه و افزایش 
تولید دانه های روغنی، زیتون و روغن و حمایت 
از کشاورزان و صنایع مرتبط با ۱۶۲ رأی موافق، 
۳۳ رأی مخالف و ۴ رأی ممتنع با تقاضای مذکور 

موافقت کردند. 
سید نجیب حســینی، منتخب مردم کلاله، 
گالیکــش و مینودشــت بــه عنــوان نماینده 
تقاضاکننــده تحقیق و تفحص از عملکرد وزارت 

جهاد کشــاورزی در واگذاری محصولات کلزای 
کشاورزان به شرکت های بخش خصوصی، توسعه 
و افزایش تولید دانه های روغنی، زیتون و روغن و 
حمایت از کشــاورزان و صنایع مرتبط، در صحن 
مجلس با اشاره به نام گذاری سال ۱۴۰۳ به عنوان 
»ســال جهش تولید با مشــارکت مردم« اظهار 
داشت: متأسفانه در ســال جاری شاهد اتفاقات 
ناگوار و ناامیدکننده ای در حوزه تولید کشاورزی، 
به ویژه در زمینه دانه های روغنی بودیم. علی رغم 
تأکیدات ۳۰ ســاله بر خودکفایی در تولید کلزا، 
تنها حدود ۱۰ درصد نیاز کشــور از محل تولید 
داخلی تأمین شــده و همچنان حدود ۹۰ درصد 

وابسته به واردات هستیم. 
حسینی خاطرنشــان کرد: بر اساس اهداف 
برنامه هفتم توسعه، قرار بود تولید داخلی دانه های 
روغنی بــه ۲۵ درصد افزایش یابد که لازمه آن، 
کشت ۶۶۵ هزار هکتار از اراضی کشاورزی و تولید 
یک میلیون تــن دانه برای تأمین ۴۰۰ هزار تن 
روغن بود. اما در ســال ۱۴۰۳، شرکت بازرگانی 
دولتی و وزارت جهاد کشــاورزی به جای ایفای 
نقش حاکمیتی در تأمین و خرید و ذخیره سازی 
کالاهــای اساســی، خرید محصول کشــاورزان 
را مشــروط بــه همکاری با برخی شــرکت های 

واردکننده روغن و دانه های روغنی کرده اند. 
وی افزود: سیاســتی که برای نخســتین بار 
اجرا شــد، این بود که در مقابل هر یک کیلوگرم 
خریــد دانه داخلی، مجــوز واردات ۱۰ کیلوگرم 
روغــن و ۴۸ کیلوگرم دانه روغنی داده شــود. 
این تصمیم ناعادلانه باعث شــد برخی شرکت ها 
از خریــد محصول کشــاورزان امتنــاع کرده و 
 پرداخت مطالبات آنان را تا شــش ماه به تأخیر 

بیندازند. 
نماینده کلاله، گالیکش و مینودشت با اشاره 
به کاهش ۴۰ درصدی تولید دانه های روغنی در 
برخی استان ها از تخصیص سالانه حدود ۴ میلیارد 
دلار ارز برای واردات روغن خبر داد و افزود: نحوه 
واگذاری این ارزها، شفافیت در دریافت کنندگان 
آن و وجــود نظارت بر نحوه اســتفاده از آن، از 
موضوعاتی اســت که در این تحقیق و تفحص به 

آن خواهیم پرداخت. 
این نماینده مجلس در پایان گفت: در ســال 
گذشــته حدود ۴۵ هزار تن روغن فاســد وارد 
کشــور شده که بخشــی از آن جایگزین نشده و 
با وجود آزمایش های متعدد، بخشــی نیز عودت 
داده شــده اســت. هزینه های حمل، نگهداری و 
اجاره مخازن از بیت المال پرداخت شده و این ها 
 مسائلی است که باید به طور جدی مورد بررسی

قرار گیرد. 
سیاست های حمایتی وزارت جهاد کشاورزی 

از کشاورزان به حداقل رسیده است
در همین راســتا، غلامرضا شریعتی اندراتی، 
نمایند مردم بهشــهر، نکا و گلــوگاه در صحن 
بهارستان خطاب به وزیر جهاد کشاورزی متذکر 
شد: تسهیلات بانکی به کشاورزان داده نمی شود 
و وزارت کشــاورزی حمایت خود از کشاورزان را 
به حداقل رسانده است. قطع مکرر برق چاه های 
کشاورزی، عدم حمایت از صنایع تبدیلی و عدم 
حمایت از فروش کالاهای کشاورزی از مشکلات 

این قشر زحمتکش است. 
وی در تذکری خطاب به وزیر راه و شهرسازی 
گفت: وضعیت راه های روســتایی حوزه انتخابیه 
اسفبار است و روکش آسفالت جاده های منطقه 

باید انجام شود. 
عضو مجمــع نمایندگان اســتان مازندران 
در پایــان در تذکــری خطاب بــه وزیر صمت 
خاطرنشــان کــرد: زمین هایی با همت اســتان 
بــرای ایجاد صنایــع بزرگ در اختیار شــرکت 
شهرک های صنعتی قرار گرفته اما متأسفانه شاهد 
 بی توجهی وزارتخانه برای احداث زیرســاخت ها 

هستیم.

دریادار تنگسیری:

نا امنی در تنگه راهبردی هرمز تأثیرات بین المللی در اقتصاد دارد
پاسداران  ســپاه  دریایی  نیروی  فرمانده 
انقلاب اسلامی گفت: نا امنی در تنگه راهبردی 
هرمز ابعاد و تأثیرات بین المللی در اقتصاد دارد 
و از این جهت فوق العاده مهم و راهبردی است. 
آنچه برای ما در خلیج  فارس مهم است صلح، 
امنیت، برادری و دوستی است. ما اعتقاد داریم 
که حضور بیگانگان در خلیج  فارس مخل امنیت 

خواهند بود.
سردار علیرضا تنگسیری، فرمانده نیروی دریایی 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ضمن ابراز همدردی 
با مــردم عزیز بندرعباس و حادثــه دیدگان انفجار 
بندر شــهید رجایی روز ملــی خلیج فارس را روزی 
دانست که همه مردم ایران باید از فلسفه نامگذاری 
این روز مطلع و آگاه باشــند و اظهار داشت: روز ۱۰ 
اردیبهشت روز پایان اشغالگری ۱۱۷ ساله پرتغالی ها 

در خلیج فارس است.
وی بــا بیان اینکه خلیج فارس یک اهمیت ذاتی 

دارد و عمیق ترین ســواحل در قسمت ایران است و 
بهترین و مناسب ترین آبراه های بین المللی در سمت 
 ایران واقع شده اســت، افزود: ایران در خلیج فارس 
یک هزار و ۷۳۵ کیلومتر خط مســتقیم ســاحل و 
۵ هزار و ۸۰۰ کیلومتر با احتســاب جزایری که در 
خلیج فارس هســتند ساحل دارد که این امر اهمیت 

ذاتی خود خلیج فارس است.
فرمانده نیروی دریایی ســپاه با اشاره به اهمیت 
خلیج فــارس در طول تاریخ، گفت: تاریخ را که ورق 
می زنیــم می بینیم کــه در ســال ۱۵۰۸ میلادی، 
پرتغالی ها به منطقه آمدند و تا سال ۱۶۲۲ میلادی 
در این جا باقی ماندند، یعنی ۱۱۷ سال، در آن زمان 
نــه نفت و نه گاز بوده و این امر اهمیت خلیج فارس 

در طول تاریخ را می رساند.
دریادار تنگسیری به اهمیت اقتصادی خلیج فارس 
اشاره کرد و یادآور شد: خلیج فارس از لحاظ جایگاه 
اقتصادی جایگاه بسیار مهمی را دارد. صادرات نفت 

و گاز در این منطقه بســیار بالا اســت به طوری که 
۴۰ درصد گاز و ۶۲ درصد نفت منطقه از خلیج فارس 
صادر می شود و نشان دهنده اهمیت و جایگاه اقتصادی 

خلیج فارس است.
وی با اشــاره به جایگاه خلیج فــارس به لحاظ 
امنیتی، تاکید کرد: خلیج فارس از لحاظ امنیتی بسیار 
مهم است و ما بار ها از جمهوری اسلامی پیام صلح و 
دوستی را به کشور های منطقه ارسال کرده ایم و بار ها 
گفته ایم که به دنبال صلح و دوستی و برادری هستیم.

فرمانده نیروی دریایی ســپاه با اشــاره به تردد 
روزانه شــناور ها از تنگه هرمز، گفــت: امروز افتخار 
داریم که امنیت تنگه هرمز و تردد روزانه بیش از ۸۰ 
فروند کشتی را در این منطقه برقرار کردیم اینها همه 
نشان دهنده اهمیت این منطقه مهم و راهبردی است.

سردار تنگســیری تصریح کرد: نا امنی در تنگه 
راهبردی هرمز ابعاد و تأثیرات بین المللی در اقتصاد 
دارد و از این جهت فوق العاده مهم و راهبردی است. 

آنچه برای ما در خلیج فارس مهم است صلح، امنیت، 
برادری و دوستی اســت. ما اعتقاد داریم که حضور 
بیگانگان در خلیج فــارس مخل امنیت خواهند بود. 
قطعاً منطقه ای که یک منطقه راهبردی و اقتصادی 
است، برای ما و کشور های همسایه بسیار مهم بوده 
و قطعاً دشمنان دنبال ۲ هدف شوم هستند که یکی 
حضور نامشروعشان در منطقه، و دیگری فروش سلاح 

در منطقه راهبردی خلیج فارس است.
فرمانده نیروی دریایی ســپاه خاطرنشــان کرد: 
رسیدن به این مقاصد شوم نیاز به دشمن تراشی در 
منطقه دارد که به هر حال کشــوری مثل ایران که 
دنبال امنیت این منطقه اســت و بیشترین ساحل، 
جزایــر و عمیق ترین آبراه هــا را در خلیح فارس در 
اختیار دارد معلوم اســت که امنیت این منطقه باید 
برای ما مهم تر باشــد، لذا ما دنبال امنیت هســتیم، 
قطعاً بدانید اینهائی که از هزاران مایل به این منطقه 

می آیند به دنبال امنیت در این منطقه نیستند.

گلباران حرم مطهر رضوی در سالروز ولادت حضرت معصومه)س(

آئین گلباران حرم مطهر رضوی به مناسبت ولادت حضرت معصومه)س( و روز دختر و به منظور 
عرض تبریک میلاد بانوی کرامت به محضر امام رضا)ع(، سه شنبه 9 اردیبهشت ۱۴۰۴ از میدان شهدا 

به سمت حرم مطهر حضرت رضا)ع( برگزار شد.

شیراز- خبرنگار کیهان:
یازدهمین جلسه عمومی عادی هیئت  امنای 
مجمع خیرین شهرســاز و فرهنگ ساز شیراز با 
حضور رئیس و اعضای هیئت  امنا و هیئت رئیسه 
این مجمع در سالن اجتماعات شهرداری منطقه 

۵ برگزار شد.
در ایــن مراســم و پــس از برگــزاری انتخابات 
هیئت مدیره مجمع، آقایان: ســید عبدالرضا دستغیب، 
عبدالمحمد طاهــری، محمدحســین گلریز خاتمی، 
سیروس پاک فطرت، غلامرضا افسری، احمد صادقی نژاد، 
محمد فرخ زاده و محمدکاظم مهر محمدی با کســب 
بیشــترین آرا برای دو ســال دیگر به عنــوان اعضای 
هیئت مدیره برگزیده و محمدصادق ادیب نیز به عنوان 

بازرس انتخاب شد.
آیت الله سید علی اصغر دستغیب گفت: خداوند در 
آیات متعدد قرآن کریم، از سرنوشت کسانی می گوید که 
اهل خیرند و آن ها را به رحمتی از جانب خود و رضایت 

خویش و جایگاهی از جنت بشارت می دهد و به کسانی 
که از انجام کارهای خیر، غفلت می کنند نیز، هشــدار 
می دهد تا سرنوشت آنها درس عبرتی برای دیگران باشد.

وی با تأکید بر پیشی گرفتن در کارهای خیر تأکید 
کرد که اذن خدا اولین شــرط در انجام امور خیر است؛ 

چرا که خداوند مالک دنیا و آخرت است.
رئیس هیئــت  امنای مجمع خیرین شهرســاز و 
فرهنگ ساز شــیراز با بیان اینکه خیرین این مجمع و 
تمام مجامع، افتخار شهر هستند، تأکید کرد که حضور 
خیریــن در مجامع خیر توفیق الهی ســت و نصیب هر 

کسی نمی شود.
دستغیب خاطرنشان کرد که کار خیر تنها حمایت 
مالی نیســت و کارهای بزرگی می تــوان انجام داد که 

تسکین خاطر برای جامعه باشد.
وی تأکید کرد که خیرین باید مراقب کسانی باشند 
که دستشــان به جایگاه آن ها نمی رسد و برگزاری این 

مجامع، برای آنهائی است که راه به جایی ندارند.

آیت الله سید علی اصغر دستغیب: 

خیرین مراقب كسانی باشند كه دستشان به جایگاه آن ها نمی رسد


